
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 
Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 5. december 2018 
 
Mødet blev afholdt hos: Kim (NØ1) 
Deltagere: Peter, Martin, Kim, Charlotte 
Afbud: Alex, Freddy 
Referent: Charlotte 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt og underskrevet.  
Kim startede mødet med at orientere om, Jane er udtrådt af bestyrelsen pga. flytning og der er nu en suppleant 
plads ledig i bestyrelsen, hvis nogen er interesseret – hjemmesiden opdateres. 

 
2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde/generalforsamlng 

a) Orientering om foreningens økonomi. Der er pt 391.427 kr på kontoen. 73 medlemmer har betalt kontingent. 
Martin går en runde og rykker dem, der mangler at betale – betalingsfristen er udskudt til 31.12.2018 for at 
bevare medlemskab. 

b) Peter har talt med Århus Vand, og de har nu udbedret belægning på HA10/HA12 – der mangler optegning på 
bump, og Peter retter henvendelse med reminder. 

c) Støjmåling/vold afventer… Charlotte får indhentet et tilbud på en støjmåling ved støjvolden. 
d) Vedtægtsændringer opdateret online, Charlotte har rundsendt pdf-fil med vedtægter til bestyrelsen. 
e) Beplantning på fællesarealet – Charlotte indhenter tilbud fra gartner på fjernelse af petanquebane og 

genetablering af græsarealet – tilbud drøftes på næste bestyrelsesmøde. 
f) Genetablering af stolper ved vejbump. Peter foretager en optælling af manglende stolper og afventer. 

 
3. Indkommen post fra medlemmer 

Søndersøvej 46 har sendt en anmodning om renovering af sti mellem SØ46/SØ48 – bestyrelsen undersøger 
sagen og vender tilbage. 

 
4. Nyt fra udvalgene: 

a) Vand udvalg (Jens HA15, Kurt HA9, Ejvind SØ12, Glen HA8).  
Intet nyt. 

b) Legeplads udvalg (...)  
Pt. hvilende udvalg uden aktiviteter. 

c) Fest udvalg (Rasmus SØ9, Erik HA11 og Troels SØ17). 
Festudvalget har haft succes med deres fredagsbar og takker for opbakningen – der afholdes muligvis lucia 
9/12 og der forventes at blive afholdt fastelavn den 3/3 – nærmere oplysninger vil komme direkte fra 
festudvalget.  

 
5. Evt. 

Der er indkommet klage over rod og affald på fællesarealet, og bestyrelsen har nu fjernet bord/bænke sæt for 
en periode, vi tror det er udefrakommende, der har benyttet området, men vi må opfordre ALLE til at 
opretholde ro og orden på fællesarealet. 
Der er fortsat aftale med Palmgren om snerydning. 
 

 
6. Bordet rundt. 

Uden for referat. 
 
7. Næste møde Hvor / Hvem / Hvornår. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes 27. februar 2019 kl. 19:30 hos Martin SØ37. 


